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Albert Oost

Van: fila-delfia joke/piet <info@fila-delfia.nl>
Verzonden: dinsdag 1 mei 2012 22:19
Aan: A Oost; Andre Blaauwgeers; 'Frans'; germers Jan; 'willem'
Onderwerp: Verslag Griendtsveenpark vergadering d.d. 20-03-2012

 
Betreft:  Verslag vergadering Griendtsveenpark d.d. 20‐03‐2012 
Aanwezig: Albert, Andre, Frans, Gert,jan, Joke, Jan en Wil 
 
1. Opening 
 
De voorzitter opent de vergadering en heet allen hartelijk welkom. 
 
2. Verslag vorige vergadering 
    Er zijn geen op of aanmerkingen.Het verslag wordt goedgekeurd. 
 
3. Naar aanleiding van het verslag. 
 
3a Kuikenhok 
   Frans heeft contact opgenomen met de firma Beckman in verband met de renovatie van het 
   kuikenhok. 
   Uit dit gesprek de conclusies: zij leveren het hout en wij kippen. 
   Verder maakt de penningmeester een nota waarin staat dat de firma Beckman een donatie 
   heeft gedaan van 150 euro,in verband met NL Doet. 
   Dit geld wordt besteedt aan renovatie van het kuikenhok. 
 
3b. Kantine 
    Opnieuw op besluitenlijst zetten. Moet voor de winter klaar. 
 
3c. Voerautomaten: Jan gaat er achteraan. 
 
3d. Kachel, er is een Nederlandse beschrijving aangevraagd. 
 
3e. Roelinka, alle gegevens zijn ontvangen. Er wordt door Frans een afspraak gemaakt met 
    haar begeleider. 
 
3f. Wastafel in toilet, Frans bekijkt de mogelijkheden. 
 
4. Mededelingen van de voorzitter 
 
4a. IJsverkoop, de Sligro heeft ons een goed voorstel gedaan. Als de eerste voorraad ijs 
    is verkocht is de vriezerin principe gratis en ons eigendom. We bestellen 5 soorten 
    ijs en gaan deze zelf halen. 
    We krijgen ook nog een sponsoring van 100 ijsjes voor het Park die we op tweede Paas‐ 
    dag zullen uit delen. Ook levert de Sligro ons Vlaggen, prijskaartjes, prullenbakken 
    en een bord voor aan de weg. Besloten wordt de vriezer aan te schaffen. 
Albert regelt 
    de ijsverkoop verder met Ali. 
    Bekeken wordt of de Noorderbrug op woensdag ook ijs kan gaan verkopen. 
 
4b. Overleg Buurtsupport op 29‐03. Andre, Jan, Joke en Frans zijn er bij aanwezig. 
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4c. NL Doet, het kuikenhok wordt opgeknapt en de werkzaamheden verlopen goed. 
 
4d.Subsidie aanvraag, Albert maakt een berekening van de bestrating die nodig is om een 
   rolstoel vriendelijke toilet toegang te kunnen maken. 
 
4e. Maatschappelijke stage op 12 april, de werkzaamheden zijn: stal schoonmaken 
    en tegels ophalen. 
 
4f. 2e Paasdag. Er komt een bord waarop staat dat de Sligro ijs aanbiedt. 
Frans is de 
    hele dag aanwezig. 
 
5. Verslag van de Penningmeester 
   De penningmeester doet verslag. We hebben geen geldzorgen, maar we moeten wel op de 
   uitgaven blijven letten. 
 
6. Inspectie ronde, in mei zal er weer een ronde worden gelopen. De bedoeling is dat 
   allen dan met "vreemde" ogen naar het Park kijken: waar is onderhoud nodig, wat moet 
   extra worden schoongemaakt, wat kan beter. Is alles veilig! 
 
7. Telefoon, er zal nog een stukje gewenning moeten groeien, vooral aan en uitzetten 
   kan beter. Andre mailt Albert de puk en pin code. Er zal een A4tje worden gemaakt voor 
   de verkoop van dieren en eieren. 
 
8. Noorderbrug, het contract moet nog worden getekend. Joke gaat er achteraan. 
 
9. Werkzaamheden, de vraag ontstaat op welke wijze we een plan van aanpak kunnen 
   realiseren. 
   Streefdata zijn moeilijk omdat we ook allemaal andere zaken aan ons hoofd hebben. 
   Na een discussie hierover is de navolgende prioriteitenlijst gemaakt: 
   1. kuikenhok 
   2. Toiletunit (ivm kern met Pit) 
   3. Waterhuishouding 
   4. Speelattributen 
   5. Jeu de boules baan 
 
10. Vijver: Anno vd Broek wil met de heer Meijer van de provincie bespreken of er een 
    eenmalig bedrag kan worden gedoneerd voor reparatie van de vijver. 
    Op de volgende vergadering zal dit verder worden besproken en ook zal dan het 
    onderwerp bron slaan aan de orde worden gesteld.  
 
11. Sluiting, de voorzitter dank allen voor hun inbreng en sluit de vergadering. 
 
Data volgende vergadering 2 mei 2012 op het Park. 
 
 
 
Besluitenlijst 
 
Wie               Wat 
Wanneer 
____________________________________________________________________________ 
_____ 
 
Albert            Rekening maken voor Beckman                         z.s.m. 
Jan,Albert        Dak van de kantine maken                            eind 
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augustus 
Jan               Voerautomaten bekijken                              z.s.m. 
 
Andre             Op de agenda zetten Bron slaan en vijver            voor 2 
mei 2012 
 
‐‐ 
Ik gebruik de gratis versie van SPAMfighter. 
144 spam‐mails zijn er tot op heden geblokkeerd. 
Wij zijn een gemeenschap van 7 miljoen gebruikers in strijd tegen spam. 
Download de gratis SPAMfighter via deze link: http://www.spamfighter.com/lnl 



Betreft:		Verslag	vergadering	Griendtsveenpark	d.d.	2	mei	2012		
Aanwezig:,	Andre,Frans,Joke	en	Wil	Afwezig	met	bericht	van	verhindering,	Albert,	GertJan	en	Jan.	
	
1.	Opening	
	
De	voorzitter	opent	de	vergadering	en	heet	allen	hartelijk	welkom.	
	
2.	Verslag	vorige	vergadering	
				Er	zijn	geen	op	of	aanmerkingen.	Het	verslag	wordt	goedgekeurd.	
	
3.	Naar	aanleiding	van	het	verslag.	
	
3a	Communicatie:	Het	onderlinge	overleg	kan	beter,	soms	worden	notities	die	
			op	het	bord	worden	gezet	niet	gelezen.	
			Een	optie	is	elkaar	via	de	mail	te	informeren.	Niet	over	alles	maar	wel	
			als	zaken	echt	overgedragen	moeten	worden.	
				
3b.	Kantine	
				Opnieuw	op	besluitenlijst	zetten.	Moet	voor	de	winter	klaar.	
	
3c.	Voerautomaten:	Jan	gaat	er	achteraan.	
	
3d.	Toilet:	een	toilet	zal	worden	voorzien	van	een	slot,	deze	is	speciaal		
				voor	het	personeel.	
	
4.	Mededelingen	van	de	voorzitter	
	
4a.	IJsverkoop,	dit	gaat	erg	goed	zowel	bij	Ali	als	bij	Buurtsupport.	
	
4b.	Nalatenschap:	we	moeten	als	we	het	geld	krijgen	een	laan	naar	de	gulle	
				schenker	benoemen.	
4c.	Notities	en	bereikbaarheid	ivm	calamiteiten:	Joke	maakt	een	A4tje	met		
				een	in	geval	van	nood	vermelding.	Deze	zal	in	de	borden	worden	opgehangen.	
	
5.	Verslag	van	de	Penningmeester	
			Het	verslag	besproken.	
	
6.	Inspectie	ronde.	De	bedoeling	is	dat	allen	dan	met	"vreemde"	ogen	naar	het	
			Park	kijken:	waar	is	onderhoud	nodig,	wat	moet	extra	worden	schoongemaakt,		
			wat	kan	beter.	Is	alles	veilig!	Doen	we	dit	nog??	
	
7.	Punt	werkzaamheden	opnieuw	in	het	verslag	zetten.	
			Werkzaamheden,	de	vraag	ontstaat	op	welke	wijze	we	een	plan	van	aanpak	kunnen	
			realiseren.	
			Streefdata	zijn	moeilijk	omdat	we	ook	allemaal	andere	zaken	aan	ons	hoofd	hebben.	
			Na	een	discussie	hierover	is	de	navolgende	prioriteitenlijst	gemaakt:	
			1.	kuikenhok	
			2.	Toiletunit	(ivm	kern	met	Pit)	
			3.	Waterhuishouding	
			4.	Speelattributen	
			5.	Jeu	de	boules	baan	
	
8.	Ook	opnieuw	opgenomen	in	het	verslag,	vijver:	Anno	vd	Broek	wil	met	de		
			heer	Meijer	van	de	provincie	bespreken	of	er	een	eenmalig	bedrag	kan	worden	
			gedoneerd	voor	reparatie	van	de	vijver.	
			Op	de	volgende	vergadering	zal	dit	verder	worden	besproken	en	ook	zal	dan	het	
			onderwerp	bron	slaan	aan	de	orde	worden	gesteld.		
	
9.	Sluiting,	de	voorzitter	dankt	allen	voor	hun	inbreng	en	sluit	de	vergadering.	
	
Datum	volgende	vergadering	4‐7‐2012,	ivm	drukke	bezigheden	verzet	naar	
11‐07‐2012	
op	het	Park.	



	
	
	
Besluitenlijst	
	
Wie															Wat	
Wanneer	
____________________________________________________________________________	
_____	
	
	
Jan,Albert								Dak	van	de	kantine	maken																												eind	
augustus	
Jan															Voerautomaten	bekijken																														z.s.m.	
	
	
‐‐	



Betreft:  Verslag vergadering Griendtsveenpark d.d. 08‐11‐2012  
          Aanwezig: Andre, Albert, Frans, Jan, Joke en Wil.  
           
 
1. Opening 
   De voorzitter opent de vergadering en heet allen hartelijk welkom. 
 
2. Verslag vorige vergadering   
    Er zijn geen op of aanmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 
 
3. Naar aanleiding van het verslag. 
 
3a Voerautomaten: Jan zal met regelmaat kijken wat er zo al te koop is.   
                  Andre zal met Jeanette bespreken of er wat zakjes voer 
                  kunnen worden gemaakt. 
 
3b. Nalatenschap: Joke zal contact leggen met mevrouw Chu. 
 
3d. Dakgoten,ze voldoen niet. Allen denken na over een andere oplossing.                                                                                            
 
3e. Speelattributen: De voorgestelde maandelijkse ronde wordt nu gehouden 
    door Albert en Wil. Iedere eerste maandag van de maand om 10.00 uur. 
 
3f. Terrein verlichting: Albert is aan het testen met daarvoor bestemde  
    apparatuur.   
 
4. Mededelingen van de voorzitter 
 
4a. Diepvries 
    Het ijs overschot is opgemaakt door middel van verdeling onder Tinus 
    en de Noorderbrug. 
    In het voorjaar wordt er naar een nieuwe vriezer gekeken. 
 
4b. Vijver 
    Opnieuw opgenomen in het verslag, Anno vd Broek wil met de  
    heer Meijer van de provincie bespreken of er een eenmalig bedrag kan  
    worden gedoneerd voor reparatie van de vijver. 
    Op de volgende vergadering zal dit onderwerp verder worden besproken.  
 
4c. Kern met Pit 
    Alle kennissen en vrienden zullen worden benaderd om mee te stemmen. 
     
4d. Buurt Support 
    Indien er zich problemen voor doen met vrijwilligers is er maar een  
    oplossing mogelijk namelijk een gesprek aanvragen met hun begeleiders. 
 
4e. Markt 
    Alles is naar tevredenheid verlopen. Er zijn geen op of aanmerkingen of 
    verbeter punten. 
 
4f. Bestrijding van dieren die overlast bezorgen 
    Er zullen klemmen worden gezet. Verder zal de Hoenderstee voorzien  
    worden van een betonnen vloer. 
 
5.  Nagekomen berichten 
     
    Oliebollen 



    Andre benadert de krant. 
    De verkoop wordt door de vaste ploeg gedaan. Volgende vergadering worden 
    de details besproken. 
 
6. Noorderbrug/Buurtsupport 
   Er wordt een kerstlunch gehouden voor de vrijwilligers.   
    
7. Verslag van de Penningmeester 
   Het verslag besproken, met dank aan de penningmeester. 
 
8. Mededelingen Bestuur 
    
8a Frans meldt dat de Trianta school de duiventil zal renoveren. 
 
8b Het bestuur van de stichting 150 jaar bestaan van Erica heeft een verzoek 
   ingediend of in de feestweek de verlichting van het Park kan blijven branden. 
   Het Bestuur Griendtsveenpark is akkoord. 
 
8c Er is behoefte aan een slijptol in het Park. Frans vraagt of deze aangekocht 
   kan worden. Andre stelt dat hij er nog een heeft die gebruikt kan worden. 
   Eventueel kan een kleine slijptol worden aangeschaft. 
 
8d De Palletkorrels zijn op, Andre zal ze bestellen. 
 
9. Rondvraag 
   Frans 
   Een stuk grond die eigenlijk bij het Park hoort maar als moestuin in gebruik 
   was, ligt er erg verwaarloost bij. Andre gaat na of deze grond weer bij het Park 
   kan worden getrokken. 
   
   Houtsnippers, op de diverse plekken in het Park waar het nat en vochtig is zullen 
   deze worden aangebracht. 
 
 
10 Sluiting, de voorzitter dankt allen voor hun inbreng en sluit de vergadering. 
 
Datum volgende vergadering 11 december 2012 om 20.00 uur in de kantine van het Park. 
 


